
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 15. maj 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 113
Forslag til ejendomsskattelov.
Af skatteministeren (Jeppe Bruus)

Spørgsmål 37
Er det rimeligt, at virksomhederne skal leve med en markant økonomisk usikkerhed 
omkring størrelsen på deres dækningsafgift og risikoen for en stor ekstraregning, fordi 
ejendomsvurderingerne er forsinket?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mona Juul (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mona.Juul@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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